
Zápis jednání Komise pro Líšeňské noviny 
č. 12/2019

Termín konání: 12.12.2019 v 18:00 hod. 
Místo konání: kancelář starosty ÚMČ

Přítomni: Stanislav Karafiát, Jan Spěšný, Tomáš Hložánek, Petra Švehlová, Renata Lorencová, Kryštof 
Látal, Antonín Přichystal

Hosté: Břetislav Štefan (starosta), Iva Kremitovská (místostarostka), Martin Příborský (místostarosta), 
Jiří Prodělal (vydavatel LN Settronic)

PROGRAM JEDNÁNÍ:

1. Zahájení a schválení programu
2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. Redakční činnost komise - výběr článku a témat do LN
4. Distribuce LN
5. Nový layout a design LN
6. Ebook pro edukaci přispěvatelů
7. Etický kodex
8. Termín uzávěrky a zasedání KLN

1. Schůze byla zahájena v 18 hodin. Předseda komise Stanislav Karafiát přivítal přítomné 
účastníky a představil program jednání. Členové komise jej schválili.

2. Zapisovatelem zápisu byl zvolen Tomáš Hložánek a jeho ověřovatelem Jan Spěšný.

3. V rámci své redakční činnosti prošla komise všechny příspěvky a formou diskuse zvolila jejich 
umístění v rámci stran LN:

#1
• Houbalova (Štefan, Spěšný) + vizualizace

#2
• Dělňák (Příborský) + vizualizace

#3
• Investice do škol i zdravotnictví (Kremitovská)
• Setkání líšeňských jubilantů (Kremitovská)
• Kontejnery Trnkova (Štefan)

#4
• Bilance (Příborský)



• Sametový listopad (Svobodová)

#5
• Dopis spoluobčanům (Vondráčková)
• Kácení vánočního stromu (Leviček)

#6
• Město Brno poskytuje půjčky na rekonstrukce (Honza - redakčně zkrátit!!!) 1/2
• Dáme na vás - Honza zpracuje dva články o projektech týkajících se Líšně L/a,
• Klub seniorů - program 1/4

#7
• Líšeňský ples = 1/4 strany
• Poděkování KJM
• Poděkování Akademia - várnice
• PoděkováníSKL
• SAKO - jak to bude s odpadem o Vánocích 1/2

#8
• Kalendář

#9
• Salesko + fotky

#10 - inzerce
#11 - inzerce

• 12-13 Školy
• ZŠ Holzova - Sněhulák, kam se podíváš
• ZŠ Holzova - tři kratší články + foto
• ZŠ Horníkova - Valentýnský ples + Závěr roku + foto
• ZŠ Masarova - Dům moří + foto, Den vzniku ČSR + foto, Masařky v senátu + foto, 

Listopad 1989
• ZŠ Novolíšeňská - Matematické a logické soutěže, Vánoční tvoření + foto

#14 - inzerce

#15
• Pastelka - Babičky a dědečkové čtou dětem
• Líšeň sobě - Ostatky
• Jasmínka - Těšíme se na vás (pouze článek, ne kalendář)

#16
• SKL - Zimní příprava
• Ples SKL = 1/4 strany
• Vyhlášení sportovců Líšně (4 pro) = 1/4 strany
• Turnaj ve stolním tenise

Vyřazeny byly tyto příspěvky:
• Lipka



• SKL - zhodnocení sezóny
• Zajíčková, Pobiš - Park Houbalova (přímá řeč do článku na str. 1)

Usnesení:
Komise LN v rámci své redakční činnosti schvaluje do čísla 1/2020 výše uvedené články v tomto 
rozmístění.
Výsledek hlasování: 7-0-0.

4. Proběhla diskuse na téma distribuce LN a distribuce na jiná místa než jsou schránky občanů a 
radnice - vydavatel minulé číslo doručil i do Polikliniky Horníkova, budovy KCL a knihovny Jiřího 
Mahena. Vyfakturoval však vyšší částku, než jaká odpovídá smlouvě. Pan Prodělal jakožto zástupce 
vydavatele to odůvodnil vyšším nákladem tisku. Schránek je v Líšni celkem 11 828, reálnou výši 
nákladu ovšem pan Prodělal neví. V zápisu z 2/2019 je uveden náklad 12 300 ks. Komise se tedy 
domnívá, že by uvedený náklad měl být dostačující i pro distribuci na polikliniku, KCL a do knihovny. 
Případně není nutné doručovat na radnici 400 ks, ale o něco méně.

Komise vyzývá Radu, aby zkontrolovala nasmlouvanou a reálně dodávanou výši nákladu a zajistila u 
vydavatele řádnou distribuci na výše uvedená místa.

5. Tomáš Hložánek představil návrh nového layoutu a designu LN. Členové komise jej projednali. 
Navrženou změnou sleduje Komise tyto cíle:

• vizuální upgrade LN
• standardizace rubrik - umístění, rozsah
• jasnější zadání pro přispěvatele - předem daný rozsah
• snazší kontrola výstupu p. Prodělala

Layout počítá s následujícím rozmístěním rubrik (klad listů):

1 - úvodní strana
2 - hlavní téma
3 - názory z radnice
4 - inzerce
5 - aktuality z radnice
6 - názory zastupitelů
7 - aktuality ze zastupitelstva
8 - kalendář
9 - kalendář
10 - školství
11 - školství
12 - inzerce
13 - spolky a sdružení
14 - inzerce
15 - spolky a sdružení
16 - sport

Rozmístění rubrik se může v jednotlivých číslech i v budoucnu mírně měnit v závislosti na aktuálních 
tématech a dodaných vstupů od přispěvatelů.



Usnesení:
Komise LN doporučuje RMČ předloženou koncepci nového layoutu a designu Líšeňských novin. 
Výsledek hlasování: 7-0-0.

6. Kryštof Látal okomentoval posun v rámci připravovaného ebooku pro edukaci přispěvatelů.

7. Etický kodex - ???

8. LN 2/2020:
• Uzávěrka bude ???
• Příští setkání komise bude ???
• Hlavním tématem bude prodloužená trať trolejbusu, článek připraví Jan Spěšný.

Zápis ověřil


